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Agnieszka Jura-Walczak

Radna Radv Miasta Wloclawek

Wloclawek 31 .05.2022 rok
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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Woclawek

INTERPELACJA

w sprawie przedlu2enia linii autobusowej

Na proSbq mieszkanc6w Osiedla Rybnica zwracam siq z proSb4 o przedluzenia
linii autobusowej. Mieszkancom zale2y na tym, aby autobus wje2d2al ulicq Rybnick4
a wyje2d2al ul. Spokojnq, zgodnie z poni2szEmapq.
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Pzedlu2enie linii autobusowej byloby udogodnieniem dla wielu mieszkanc6w
osiedla, szczegolnie dzieci w wielu szkolnym, ktore musz4 "wqdrowac" wczeSnie
rano z ciq2kimi plecakami na przystanek na pqtli przy sklepie ABC mieszczqcym siq



ptzy ul. Rybnickiej, a p62niej wracaj4c ze szkoly. R6wniez starsze osoby, kt6re
opiekuj4siq dziedmi z os. Rybnica, a kt6re doje2d2ajqz innych czqsci miasta,
mialyby wygodniej.
Przedlu2enie linii komunikacji miejskiej na os. Rybnica to temat istotny dla wielu
mieszkafic6w Zostala opracowana ankieta na FB, gdzie 92 % osob opowiedziab sie
za takim roa /i4zaniem. W ankiecie uziQfo udzial ponad 100 os6b.
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